
 WHC wenst u fijne feestdagen en vooral een gelukkig 2017 

Donderdag 22 december 2017, het is bijna 
middag en dan komen we met ons team bij 
elkaar om te genieten van een heerlijke 
kerstborrel. Uit het raam kijkend zie ik de auto’s 
over de snelweg voorbij flitsen. Het is, zoals 
gebruikelijk rond dit tijdstip erg rustig op de weg, 
en in deze flow gaan mijn gedachten terug in de 
tijd naar het moment dat ik met Martin 
Weerdenburg sprak over zijn opvolging. Er gaat 
een geruststellend en bevredigend gevoel door 
mijn lijf.  

 
Het traject van overname tot “inburgering” is perfect verlopen. Wij als team van WHC kijken 
met het volste vertrouwen en plezier uit naar de ontwikkelingen en kansen in onze 
organisatie en omgeving. De markt trekt weer aan en er ontstaat roering in ons vakgebied. 
De markt vraagt weer meer innovatie en nieuwe invalshoeken om onze gebouwde omgeving 
efficiënter en beter te beheren. Momenteel zijn we een aantal klantvraagstukken aan het 
vertalen naar nieuwe methodes en producten waarmee de klant zelf aan de slag kan gaan. 
Iedereen wil toch een optimaal rendement halen uit de gebouwde omgeving en hierop 
voorspellend (top-down en bottom-up) kunnen sturen!? 
 
Ik heb mogen ervaren dat wij een ontzettend krachtig team zijn, 
waarvoor geen vraagstuk te gek is. Wat een energie en een 
positieve betrokkenheid. De ervaring en samenwerking zorgen 
ervoor dat alle vraagstukken tot volle tevredenheid worden 
opgepakt en met het gewenste resultaat worden opgeleverd. 
Voor mij als directeur is het echt fantastisch om met deze 
kennis en knowhow onze klanten te bezoeken en van hen terug 
te horen wat ik zie en ervaar. 
 
Onze klanten en mogelijk u als opdrachtgever prikkelen ons enorm en staan dan ook te 
popelen om voor u met onze diensten de gebouwde omgeving gezonder, efficiënter, 
beheersbaarder en aangenamer te maken. 
 
Ondertussen is de tijd voorbij gevlogen en realiseer ik mij dat het bijna zover is dat we bij 
elkaar gaan komen. Maar al te graag wil ik mijn gevoel delen met ons team en kan niet 
wachten tot het zover is. Met trots staan we dan kort stil bij wat we met ongelofelijke inzet en 
passie samen bereikt hebben. Lief en leed is met elkaar gedeeld, de lusten en lasten zijn 
gewogen en het nawoord van 2016 is opgemaakt.  

 
Namens het gehele team van WHC dank ik u hartelijk voor het 
door u in WHC gestelde vertrouwen en de opdrachten die wij 
voor u hebben mogen vervullen. Wij wensen u een ontzettend 
leuke kerst toe, met veel gezelligheid, liefde en saamhorigheid.  
 
Namens het team van WHC. 
Erol Aksoy, directeur 
 



 WHC steunt SVU Utrecht 

V.l.n.r. Erol Aksoy (directeur WHC),  

Marlijn Weerdenburg, Monique Aksoy 

Specialistisch adviesbureau WHC is de komende jaren de hoofdsponsor van Schaats- en 
Skeelervereniging Utrecht (SVU). De vereniging, aangesloten bij de KNSB, is 3 oktober 1967 
opgericht, en bestaat nu dus bijna 50 jaar. Als gezonde stimulans in het leven van de jeugd 
en volwassenen werkt WHC samen met de vereniging aan de promotie en bekendheid van 
onze nationale sport. Een sport waar we trots op zijn. 
 

 
 
Met inmiddels meer dan 700 leden, telt de vereniging zes disciplines: Jeugdschaatsen, 
Trimschaatsen, Langebaan, Marathon, Shorttrack en Skaten/Skeeleren. 
 
17 december 2016 was het zover, de nieuwe 
clubkleding voor de vereniging werd ludiek 
geïntroduceerd met niemand minder dan zangeres 
en actrice Marlijn Weerdenburg. 
In haar wereld is sport onontbeerlijk. Om goed te 
kunnen presteren is een goede mentale en 
lichamelijke conditie en gezondheid vereist. Een 
gezonde levensstijl draagt bij aan persoonlijke en  
maatschappelijke positiviteit. 
 
Vind je het fijn om te sporten en vooral dynamisch voor jezelf en/of in groepsverband actief 
te zijn, kom dan gerust eens kijken of vraag een van de leden om informatie.  
 
Een sportieve groet, 
Erol Aksoy 


